

**MENAIK TARAF DEWAN SERBAGUNA DI TAMAN
CEMPASARI, SELAMA PERAK.**

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	<p>Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga</p> <p><u>PAGAR</u></p>	H/pukal	H/Pukal		
1	<p>Kerja - kerja menanggalkan pagar yang lama dan dibuang ke tempat pelupusan yang dibenarkan.</p>	H/pukal	H/Pukal		
2	<p>Bekal dan pasang pagar jejering berangkai 3.0mm tebal bersalut PVC dengan jejering berukuran 50mm berbentuk berlian tinggi 2100mm termasuk segala kerja yang berkaitan.</p> <p><u>LANTAI</u></p>	M	100		
3	<p>Kerja - keerja kemas lantai untuk gelanggang serbaguna jenis 'seanless polyurethane' jenis in door termasuk lapisan top coat 2mm, garisan gelanggang dan lain - lain kerja berkaitan.</p>	M2	650		
4	<p>Kerja - kerja membuang binaan apron kaki lima dan membuat apron lantai yang baru termasuk kerja - kerja berkaitan.</p>	M2	30		
5	<p>Bekal dan pasang papan tanda 'Dewan Serbaguna Taman Cempasari' dari jenis material policarbonate termasuk kerja yang berkaitan.</p>	No	1		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke Hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
6	<p style="text-align: right;">Jumlah Dari Belakang</p> <p><u>PERUNTUKAN SEMENTARA</u></p> <p><u>Elektrik</u> Menyediakan wang peruntukan sementara bagi kerja-kerja elektrik sebanyak 5,000.00 (Lima Ribu sahaja) yang akan digunakan sepenuhnya atau dipotong mengikut kepada pegawai penguasa.</p> <p><u>CONTINGENCIES SUM</u></p> <p>Sediakan pembelanjaan kemungkinan sebanyak RM 5,000.00 (Lima Ribu Sahaja) yang mana ianya akan digunakan sepenuhnya atau sebahagian daripadanya seperti dirahakan oleh Pegawai Penguasa.</p>				<p style="text-align: right;">5,000.00</p> <p style="text-align: right;">5,000.00</p>
	Muka Surat 2/2		Jumlah		